
KOMISIA PRE FINANCIE A ROZPOČET 

Zápisnica z rokovania zo dňa 12/02/2024 

 

Na zasadnutí boli prítomné osoby podľa prezenčnej listiny, ktorá je priložená k tejto zápisnici. 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie, voľba zapisovateľa a overovateľov 

2. Schválenie programu 

3. Návrh rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026 

4. Pridelenie dotácií občianskym združeniam a spolkom 

5. Rôzne 

 

1. Úvod 

Predseda komisie Ing. Rastislav Požár otvoril rokovanie a skonštatoval, že komisia je  

uznášaniaschopná. Prezenčná listina je v prílohe. 

Zapisovateľ: Linda Voláriková 

Overovatelia: Michal Bartók, Adam Otiepka 

 

2. Schválenie programu 

 

Program zasadnutia bol jednohlasne schválený nasledovne. 

 

 

3. Návrh rozpočtu na roky 2024, 2025, 2026 

p. Kissová predniesla správu/vysvetlenie k návrhom rozpočtu na roky 2024, 2025, 2025 



p. Hanic – otázka – koľko nám ostane financíí po dostavaní multifunkčnej haly, odpoveď p. Kissová 

cca 4 mil. €, k tomu dodal p. Bartók, že očakávame ešte príjmy z poplatkov za rozvoj z ďalších 

investícií a na ďalšie potenciálne investície do školstva z toho bude dostatok financií 

p. Kissová – informovala členov komisie, že v návrhu rozpočtu v tabuľke je chyba 0,04 €, v košieľke 

chybu zdôvodní. Rozpočet bežných príjmov a výdavkov je vyrovnaný. Rozpočet kapitálových príjmov 

a výdavkov je prebytkový. P. Bartók – v investíciách nie je zahrnutá multihala, prečerpajú sa financie 

na multihalu z rozpočtu z roku 2023 na vybavenie, smart technológie, atď.  

V mzdách nie sú narozpočtované odmeny, takisto nie sú v rozpočte potenciálne nedoplatky na 

energie, resp. rezerva na zvýšenie cien energie. P. Bartók – obec vlani investovala do výmeny kotlov 

v KD, Zdravotnom stredisku, ..., zálohové platby teda zostali rovnaké a neočakáva sa vyššia spotreba 

aj vďaka novým kotlom. P. Kissová navrhuje zvýšiť poplatky v školstve, aby bol udržateľný rozpočet. 

E-mailom poslala členom komisie tabuľku podklady k financovaniu školstva v obci Bernolákovo zvlášť 

za rok 2023 -podľa skutočnosti, za rok 2024 návrh. Materiál je v záložkách rozdelený podľa 

jednotlivých druhov škôl, posledná záložka je sumár za všetky školy. Návrh VZN o zvýšení poplatkov 

vyjde v marci, s potenciálnym zvýšením poplatkov o septembra. Prebehla diskusia ohľadne 

optimalizácie nákladov na školstvo. Veľa pozornosti bolo venovanej školskému autobusu a jeho 

efektivite, p. Bartók prisľúbil prehodnotenie trasovania aspoň po trasách, kde sa kopíruje trasa 

školského autobusu s pravidelnou prímestskou dopravou.  

El Todo – osvetlenie vrámci obce, zmluva je pre obec pomerne nevýhodná, obec si plánuje urobiť 

audit osvetlenia a úspor z jeho výmeny. Náklady na údržbu každý rok rastú a snaha je dokázať sa 

postarať o údržbu v réžii obce.  

P. Bartók o navrhovaných investíciách v obci (kapitálové výdavky) 

– výmena strechy na Mostovej ulici, potenciálne postaviť nové bytové priestory  

 - architektonické stvárnenie obce od OÚ po objekt školy  

 - U-rampa 

 - autonómny dýchací prístroj (ADP) do vybavenia dobrovoľných hasičov 



 - Obilná ulica – 1. etapa kanalizácie 

 - životné prostredie / stojany na bicykle s prístreškom pri železničnej stanici 

P. Kissová po diskusii o rozpočte opustila rokovanie komisie.  

Komisia pre financie a rozpočet konsenzuálne odporúča schválenie rozpočtu na rok 2024. 

 

4. Pridelenie dotácií občianskym združeniam a spolkom 

pridelenie dotácií – návrh podľa predbežnej dohody urobí školská komisia, výstup bude rozoslaný na 

vedomie 

Dodatok: 

Vo štvrtok, 15/02/2024 rokovala komisia VKVA s výstupom ohľadom pridelenia dotácií občianskym 

združeniam a spolkom. Komisia pre financie a rozpočet, rešpektujúc skutkový stav a priebeh plnenia 

rozpočtu, berie tento návrh na vedomie a odporúča jeho prijatie. 

 

5. Rôzne 

- systém váženia odpadu zatiaľ nefunguje, zatiaľ obec zostáva na týždňovom vývoze odpadu (iba 5% 

obcí Slovenska má týždňový vývoz odpadu).  

p. Bartók – obec sa chce uchádzať o dotáciu na zberný dvor 

p. Otiepka – otázka na kosenie – pre objekty škôlok na Kondrótovej a Komenského je plán na 

zakúpenie dvoch kosačiek pre škôlky – otázka, prečo by nemohli by využité aj na kosenie iných 

objektov a pozemkov obce 

 

Zapísal:       Overili: 

 

Linda Voláriková     Michal Bartók 

 

       Adam Otiepka 


